
Ullern menighetsråd 
Referat menighetsrådsmøte – Torsdag 24. november2022 
 

Dato:   Torsdag 24. november kl 19:30 –  
Sted:  Møterom i menighetshuset 
Referent:  Daglig leder Kim S Christie Østberg 
Møteleder:  Kristian Kragøe Andresen  
 
 
Innkalt: 

Medlemmer:       Varamedlemmer:  
    
   Kristian Kragøe Andresen   Thorbjørn Brook-Steen 

 Stig Asplin   Øystein Aurlien 
 Edvard Cock 

 
  

 

Per Schønberg-Hansen   
 

Nima Halvorsen    

Åshild Watne    

Berit van der Hagen    

Caroline Bettum Solberg    

Christine Hauck 
Linda Storeide 

   

--------------------------    

Sogneprest Jorund Andersen 
AndersenndersenAnderseAndersen   

   

    

Daglig Leder Kim S Christie Østberg    

    

    

 

Til stede på møtet: Kristian Kragøe Andresen, Åshild Watne, Jorund Andersen, Kim S Christie 
Østberg, Linda Storeide, Stig Asplin og Per-Erik Schønberg-Hansen 
Frafall: Caroline Bettum-Solberg, Christine Hauck, Edvard Cock, Øystein Aurlien, Nima 
Halvorsen 
 
Saker 

Åpning ved Kristian Kragøe Andresen leser dagens bibelord.  
 
Sak 37/22 Referat fra MR møte 20. oktober 2022 

Saksordfører: Kristian Kragøe Andresen 

 

Vedtak: 
MR godkjent referatet 



 
Sak 38/22 Oppdatering fra AU 
Saksordfører: Kristian Kragøe Andresen og Jorund Andersen 
 

• Menighetskveld med Kjetil Haga – engasjement og kultur. Skuffende oppmøte. 

• Rekrutteringsprosessen – 2 nye kirketjenere ansatt. Nils Petter Eckhoff og Marte Stav 
Sæteren. 

• Oppdatering strømsituasjonen – Varmen er satt opp til 19 grader. 

• Stabstur – staben hadde nyte av det og er veldig takknemlig. 

• Søppelskuret – burde være brukbar ila en uke. 
Advent/Jul 

• Adventsmarkering førstkommende lørdag med kafe, aktiviteter for barn og utekino. 

• Julevandring med barnehager med mange barnehager påmeldt. 

• Skolegudstjenester er på plass. Bjørnsletta har valgt bort skolegudstjeneste i år. 

• Vi Synger og spiller jula inn – 18. desember 

• Flere konserter som skal på plass. 

• 4 julegudstjenester på julaften og 1 gudstjeneste på 1. juledag.  

• Vi trenger kirkeverter til julaften særlig når vi har ny kirketjener. Stig Asplin melder seg på alle 
fire gudstjenester og Per-Erik Schønberg-Hansen elder seg på 2. 

 

Sak 39/22 Kirkenytt 1. halvåret 2023 

Saksordfører: Kristian Kragøe Andresen 

 

 Som besluttet på MR møtet i oktober, ønsker MR å være mer aktiv i planlegging av Kirkenytt frem til 
vi har fått en ny redaksjon på plass. AU har diskutert og foreslår følgende fokus for 1. halvår 2023:  
- Vår: «Engasjement» med blant annet intervju med kirkeverge Kjetil Haga  

- Sommer: «Valg» med blant annet presentasjon av kandidatene til valget  
 

 

Det er behov for å gjøre mer med kirkenytt fremover. 

Utg. handler om engasjement med profil intervju med Kjetil Haga.  

Utg. 2 handler om kirkevalget. 

Forlag til intervju – Vidar Martinsen, Per Arne Flod, Jan Egeland, Inger Lise Grus (Linda Storeide 

kjenner henne) 

Navn for navn – Hva betyr Holgerslystveien, Når ble Ullern en del av Oslo? Lokalhistorie.. Snakk med 

Tom Wadholm.  

Intervju med lokale ildsjeler også rette mot de yngre i menigheten. 

 

Vedtak: 
 

 

Sak 40/22 Trosopplæring budsjett 2023 

Saksordfører: Jorund Andersen 

 

Staten bevilger en årlig sum til trosopplæring i menighetene i Norge, basert på medlemstall. 
Hovedparten av disse midlene går til lønn, det resterende går til gjennomføring av trosopplæringstiltak 
for barn mellom 0-18 år. Trosopplæringsplanen er utgangspunktet for hvordan disse midlene er 
fordelt. Her kommer budsjettforslag for 2023. Jeg har tatt utgangspunkt i regnskap for tidligere år, og 



forsøkt å tilpasse de ulike utgiftspostene etter satsningsområdene for trosopplæring i 2023. Det er 
vanskelig å detalj-planlegge i disse tider, men jeg håper at dette budsjettet i stor grad vil kunne 
samsvare med de reelle utgiftene for trosopplæring i 2023. Dette budsjettet må ikke forveksles med 
menighetens budsjett, det føres et selvstendig regnskap for trosopplæringen i Ullern menighet.  
 

Vedtak: 
MR godkjenner budsjettet og vedtak ettersendes til FR. 

 

Sak 41/22 Regulert driftsbudsjett 2022 

Saksordfører: Kristian Kragøe Andresen og Kim Christie Østberg 

 

Driftsregnskapet t.o.m. utgang av oktober og estimat for resten av året viser at Ullern menighet skal 
ha en positiv økonomisk resultatet i 2022 med mindre forbruk/overskudd. Dette er selv om det har 
vært flere økonomiske utfordringer relatert til høye strømutgifter, ekstra bemanning på konfirmantleir 
og lavere enn budsjettert husleie fra kafeen.  
Spesielt positive bidrag til menighetens økonomi er leieinntekter fra barnehagen (netto pluss etter 
betaling av lån og renter til Husbanken), økte renteinntekter på innskudd og utleieinntekter på 
menighetshuset og kirken som er på vei tilbake til et normalt nivå etter pandemien.  
Det økonomiske overskuddet brukes til å betale ned på tidligere års merforbruk som går mot null.  
  
Vi trenger noen som er økonomi eller jobber med finans og har interesse for å være med på økonomi 
utvalget. Forslag – Arna Hoff. 
 
Vedtak: 
MR godkjenner regulert driftsbudsjett for 2022 og vedtak ettersendes til KNIF. 

 

Sak 42/22 Drifts- og investeringsbudsjett 2023 

Saksordfører: Kristian Kragøe Andresen og Kim Christie Østberg 

 

Vi forventer at Ullern menighet skal ha en videre forbedret økonomi i 2023. En betydelig økning i 

renter gir et netto positivt resultat for menigheten som har betydelige midler i banken, selv om renten 

på Husbanklånet på barnehagen går opp. I negativ retning trekker økte pensjonskostnader. 

Overordnet budsjetterer vi med få endringer fra 2022. Det forbedrede resultatet vil bli brukt på ned 

betaling av de kr. 6,2 millioner som menigheten har lånt fra eldrefondet.  

På investeringsbudsjettet planlegger vi for kr. 900 tusen til oppgradering av orgelet der kr. 400 tusen 

dekkes av KFIO, kr. 300 tusen av Eldres Hygge og de resterende kr. 200 tusen dekkes av menigheten 

ved «betalte» konserter. 

 

Vedtak: 

MR godkjenner regulert drifts- og investeringsbudsjett for 2023 og vedtak ettersendes til KNIF. 

 

Sak 43/22 Husleieavtale med Holgerslyst barnehage 

Saksordfører: Kristian Kragøe Andresen 

 

Som del av opprettelsen av et aksjeselskap for barnehagen må vi formalisere husleieforholdet mellom 

menighet og barnehagen. Styret i barnehagen og AU jobber med å ta frem et forslag til avtale. Vi 

diskuterer viktige punkter som:  



- Leienivå og regulering av denne over tid  

- Fordeling av vedlikeholdsansvar mellom barnehagen og menighet  

- Oppbygging av et vedlikeholdsfond i menigheten  

 

Saken utgår pga tidsmangel til saksforbredelser 

 

Vedtak: 

 
Eventuelt 
 
Haslumseter – KCØ følger opp med Han Morten Haugen ang. tjenestedager. 
 
Benker på toppen av kirkebakken (inntil kirkeveggen) slik at folk kan nyte utsikten. Bymiljøetaten 
kanskje har benker tilgjengelig. 
 
 
Kristian Kragøe Andresen, leder (sign) 
 
 

 
 
 


